
PROTOKOLL FRÅN EXTRA STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE ÖSTRA 

VÄGFÖRENING 20191106 

 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

2. Närvarande. Ulf Nyström, , Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte Andersson,  

Bengt Jemsö och Maria Stille, ordförande i Svärtinge övre vägförening. 

3. Orsaken till mötet var den artikel som nyligen publicerades i Norrköpings tidningar där vi 

kunde läsa om ett informationsmöte om vägföreningarnas övertagande av drift och 

underhåll av belysning och ett slopande av det kommunala bidraget!!! Allt för att minska 

underskottet i en kommunal budget i stor obalans. Vi var inte inbjudna till mötet och 

frågetecknen var många. 

Svärtinge övre vägföreningen var inbjudna med anledning av att de stod först i 

kommunens lista för att överta drift och underhåll av belysning. Övriga inbjudna 

föreningar var enligt uppgift de föreningar som tidigare ansökt om att kommunen skulle 

överta ansvaret föra all väghållning. Reaktionen var naturligtvis stor över den extra 

beskattning som skull drabba alla oss som bor i berörda områden.  

De vägföreningar som var på mötet har författat och undertecknat ett protestbrev till 

kommunen där de med kraft motsätter sig kommunens planer. Då planerna även skulle 

drabba oss har vi lierat oss med ovan nämnda föreningar och står också som 

undertecknare av protestbrevet. 

Att gå fram på enad front mot kommunen tror vi är bättre än att varje förening 

protesterar var för sig.  

 

 

     4.   Ordföranden avslutade mötet. 

 
 

 

 

 
 

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

 

http://www.svartingeostravagforening.se/

